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Sammanträdesdatum 
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Plats och tid Ronnebysalen, Stadshuset, Ronneby kl. 08:30—12:30 

Beslutande Ledamöter 

Se särskild förteckning 

 Ersättare 

Se särskild förteckning 

Övriga närvarande Se särskild förteckning 

Justerare Rune Kronkvist (S) 

Justeringens plats och tid Digital justering, Nämndsekretariatet, Kommunledningsförvaltningen 2022-08-25  
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 124-144 
 RosMarie Ronnehed  

 Ordförande 

  

 
Åsa Evaldsson (M) 

 

 Justerare 

  

 
Rune Kronkvist (S) 

 

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutsinstans Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 2022-08-18 

Datum då anslaget sätts upp 2022-08-26   

Datum då anslaget tas ned 2022-09-19 

Förvaringsplats för protokollet 

Kanslienheten, Kommunledningsförvaltningen, Stadshuset, Ronneby.  
Närarkiv två år, därefter Ronneby kommunarkiv, Bräkne-Hoby. 

 

Underskrift 

  

 
RosMarie Ronnehed 
Nämndsekreterare UN 
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter Åsa Evaldsson (M), Ordförande 
Lars Sager (M) §§124--140 
Silke Jacob (C), 1:e vice ordförande 
Lars-Olof  Wretling (L) 
Rune Kronkvist (S) 
Malin Norfall (S) 
Tony Holgersson (SD) 
Tim Aulin (SD) 
Sandra  Bergkvist (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare Kenth Carlsson (M) 
Kranislav Miletic (S) 
Robin Bowin (V) 
Sviatlana Leuchuk (M)  §§ 124--126 , §§141--144 
Martin Moberg (S) 
 

Övriga närvarande  

Ersättare Louise  Edlund (M) 
Jesper Grönblad (SD) 
 

Tjänstemän Tobias Ekblad, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare UN 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
Jeanette Mauritzsson, ekonom 
Gunilla Johansson, ekonom 
Ronny Mattsson, verksamhetschef gymnasiet 
Charlotte Kansikas, verksamhetschef grundskola 
Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef förskola 
Anna Isaksson, rektor  
Kerstin Jacobsson, KAA-ansvarig 
Cornelia Norén, Processledare/Riktade Insatser för att stärka utbildningens kvalitet för 
flerspråkiga barn och elever  
 

Övriga Fredrika Ter-Bosch Bjurek, Lärarnas Riksförbund  
Sonja Stranne, Lärarförbundet 
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§ 124 Dnr 2022-000023 004 

Fastställande av dag för justering 

 

Sammanfattning  

2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 

jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 

utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 

      

Bedömning 

Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 

      

Förslag till beslut 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) har anmält förhinder delta varför 

nämndsledamot Rune Kronkvist (S) föreslås justera dagens protokoll jämte 

ordföranden. 

Utbildningsnämnden föreslås besluta att nämndsprotokollet justeras 2022-

08-25 genom digital signering. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldson (M), nämndsledamot Rune Kronkvist (S). 

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-08-25 

genom digital signering. 

 

________________ 

 

Exp: 

Akten    
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§ 125 Dnr 2022-000024 004 

Godkännande av dagordning 

 

Sammanfattning  

Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i 

Ordförandeberedning och Beredningsutskott.  

Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med 

kallelseutskick. 

      

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen. 

     

Beslut 

 

Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 126 Dnr 2022-000259 041 

Uppföljning av budget juni-juli 2022. 

 

Sammanfattning  

Ekonomisk uppföljning redovisas inte för juni/juli månad då det pg a olika 

orsaker inte varit möjligt framta någon prognos.  

En fördjupad redovisning kommer därför att ske under nästa 

nämndssammanträde i samband med uppföljning av budget Tertial 2. 

 

Diskussion fördes kring kostnadsökningar och ordföranden påtalar vikten av 

att särredovisning av olika specifika områden sker, då det förekommer stora 

variationer (exvis fördyrande kostnader, drivmedel, el, byggmaterial). 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

     

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Särredovisning av olika specifika områden ska ske då det förekommer stora 

variationer (exvis fördyrande kostnader, drivmedel, el, byggmaterial). 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Ekonomienheten 
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§ 127 Dnr 2022-000284 041 

Förslag på åtgärder för att nå en budget i balans. 

 

Sammanfattning  

Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger följande i sin tjänsteskrivelse; 

I de av kommunfullmäktige antagna Riktlinjerna för god ekonomisk 

hushållning och i de Övergripande ekonomistyrningsprinciperna går att läsa: 

”Nämnden ansvarar för att verksamheten bedrivs inom fastställda 

budgetramar och i enlighet med beslutade mål och riktlinjer. Nämnden ska 

vidta nödvändiga åtgärder för att undvika större avvikelser från beslutade 

mål och riktlinjer samt från att budgeten överskrids. Nämnden är skyldig att 

snarast informera kommunstyrelsen vid ett befarat väsentligt 

budgetöverskridande.  

 

Förvaltningschefen har det yttersta ansvaret för verksamhet och ekonomi 

inför nämnden, samt uppgiften att tydliggöra mål och ansvar i 

organisationen. Förvaltningschefen ska fortlöpande följa upp målen för 

ekonomi och verksamhet och snarast rapportera eventuella avvikelser till 

nämnden. Då ett budgetöverskridande befaras är det förvaltningschefens 

ansvar att omedelbart ta initiativ till åtgärder för att förhindra 

överskridandet.  

 

Då verksamhets- och ekonomiskt ansvar är delegerat i flera led gäller att 

varje budgetansvarig minst månatligen ska följa sin verksamhet och dess 

ekonomi. Skulle väsentliga avvikelser uppstå ska rapportering ske till 

närmast överordnat led.” 

Utbildningsnämndens ekonomiska situation är ansträngd. Besparingar på 

totalt 14 500 tkr lades på nämnden och dess verksamheter i början av 2022. 

Tyvärr har ytterligare ca 3 600 tkr tillkommit vilket innebär att 

utbildningsnämnden ska spara ca 18 000 tkr under 2022. För närvarande 

visar prognosen på ett resultat på ca minus 8 500 tkr. Dessa besparingar 

tillsammans med rådande omvärldsläge påverkar möjligheten till att nå en 

budget i balans. Historik visar att prognosen förbättrar sig avsevärt från vår 

till höst men det finns av naturliga skäl inga garantier. Utbildningsnämnden 

ser att reduceringar är möjliga att göra på sikt tack vare byggnationen av de 

nya skolorna och förskolorna. Detta har redovisats i ett särskilt uppdrag från 

kommunfullmäktige. Åtgärder har också vidtagits inför och under 2022 som 
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kommer reducera det prognosticerade underskottet men dessa får 

helårseffekt 2023. 

      

Bedömning 

Utbildningsförvaltningen har under hela året valt att behålla det av 

kommunfullmäktige hävda beslutet gällande ansökan om prövning och 

dispens för tjänster. Samtliga verksamhetschefer tillsammans med 

rektorer/chefer följer månatligen upp sin budget och rapporterar till 

utbildningsnämnden som in sin tur levererar vidare uppföljningarna enligt 

gällande regelverk till kommunstyrelsen. Under hela 2022 har 

utbildningsnämnden haft som stående punkt att visualisera och diskutera 

möjliga åtgärder i form av besparingar. 

 

Förutom åtgärderna ovan har vi framförallt kunnat effektivisera personal och 

lokaler inom förskolan. Detta har varit möjligt då antalet barn totalt sett 

minskar. Åtgärderna kommer få helårseffekt 2023. Det är inte förenligt med 

nationella regelverket som styr skolan att i detta läge gå in och göra 

ytterligare kraftiga och kortsiktiga reduceringar av till exempel personal.  

 

Förvaltningschef är utsedd Skolchef inom kommunen. Skolverket har 

förtydligat skolchefens uppdrag enligt Skollagen såhär: Om skolchefen 

upptäcker att verksamheten inte lever upp till vissa krav i författningarna 

ska hen försöka åtgärda bristerna inom ramen för sina befogenheter. Om 

skolchefens befogenheter inte räcker till för att åtgärda bristerna är det 

skolchefens ansvar att informera huvudmannen, som ju är ytterst ansvarig. 

Det kan till exempel handla om att det inte finns tillräckliga resurser för att 

genomföra de åtgärder som behövs. Men ansvaret för att utbildning inom 

skolväsendet genomförs enligt gällande regelverk ligger i slutändan alltid på 

huvudmannen. 

 

Utifrån kommunens ekonomistyrningsprinciper har flertalet åtgärder 

vidtagits inom ramen för skolchefens och utbildningsnämndens uppdrag och 

befogenheter. Som sagt har vi behållit ett dispens- och 

anställningsförfarande, gjort omfördelning av budget mellan verksamheter 

(från förskola till grundskola) samt omdisponeringar av besparingar inom 

förvaltningen. Skolchefens bedömning är att ytterligare och kraftigare 

besparingar till exempel inom personal, som är den stora kostnaden, är inte 

förenligt med gällande lagkrav för utbildning. Då kommer inte tillräckliga 

resurser finnas för att kunna följa de nationella styrdokumenten.  

Det finns dock ytterligare en åtgärd som kan och bör vidtas. Samtliga chefer 

med budgetansvar bör återigen informeras att de bör iaktta stor 
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återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster samt följa de beslutade 

riktlinjerna gällande dispens- och anställningsförfarandet i förvaltningen.  

      

Förslag till beslut 

Att ge förvaltningschef i uppdrag att kommunicera till samtliga chefer att 

målsättningen är att budget ska hållas och iaktta återhållsamhet gällande 

inköp av varor och tjänster samt att fortsätta tillämpa de beslutade 

riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Malin Norfall (S) och 

Lars Sager (M). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden 

bifaller förslaget att ge förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till 

samtliga chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta 

återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster, samt att fortsätta 

tillämpa de beslutade riktlinjerna för dispens- och 

anställningsprövningsförfarandet. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden bifallit 

förslaget att ge förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till samtliga 

chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta återhållsamhet 

gällande inköp av varor och tjänster, samt att fortsätta tillämpa de beslutade 

riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden ger förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till 

samtliga chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta 

återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster samt att fortsätta tillämpa 

de beslutade riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 

________________ 
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Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Utbildningsförvaltningens chefer 

Carl-Martin Lanér, kommundirektör   

Johan Sjögren, ekonomichef  
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§ 128 Dnr 2022-000035 041 

Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 
2022. 

 

Sammanfattning 

Förvaltningschefen informerade kort kring de åtgärder som gjorts för att 

klara av KF beslutat sparkrav 14,5 Mkr.  

Besparingar på ca 7 Mkr har gjorts inför 2022. Ytterligare besparingar har 

genomförts och genomförs under 2022. Dessa får helårseffekt 2023.  

Ytterligare 3,5 Mkr har därefter tillkommit som sparkrav gällande kostnader 

för E-handel.      

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef   

 

 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
1c

96
00

ce
-9

58
b-

4f
ed

-8
89

b-
d4

7d
16

46
b7

ab



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

13(50) 
2022-08-18  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 129 Dnr 2022-000253 612 

Delredovisning avseende ny handlingsplan för 
Kommunala Aktivitetsansvaret (KAA). 

 

Sammanfattning  

I enlighet med rutinerna i den nya handlingsplanen för det kommunala 

aktivitetsansvaret - KAA, ska utbildningsnämnden få ta dela av en 

halvårsredovisning av hur uppdraget fullföljs enligt den nya planen. De mål 

som prioriterats i planen ska redovisas för nämnden. Utförlig redovisning 

bifogas som bilaga. 

      

Bedömning 

Arbetet med KAA följer den handlingsplan som upprättats. Redovisningen 

visar att KAA-ansvarig har mycket god kontroll över de ungdomar som 

faller inom ramen för KAA. Endast ett fåtal ungdomar är registrerade som 

okända i systemet. Den nya organisationen för KAA med styrgrupp och 

KAA-arbetsgrupp har kommit i gång och arbetar enligt plan. Ökad kapacitet 

för hembesök kommer att tillgodoses via en förstärkning av KAA med en 

50% tjänst, som är tillsatt med start 1 augusti 2022.   

     

Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll.  

     

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M) och 

Tony Holgersson (SD), tjänstgörande ersättare Martin Moberg (S). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 
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Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Anna Isaksson, rektor 

Kerstin Jacobsson, KAA-ansvarig 

Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet 
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§ 130 Dnr 2022-000248 612 

Utbildningsplan introduktionsprogrammen 
Gymnasieskolan Knut Hahn 2023-2024. Förslag. 

 

Sammanfattning  

Utbildningen på ett introduktionsprogram i gymnasieskolan ska följa en plan 

som beslutas av huvudmannen (17 kap 7§ Skollagen). Planen utgår ifrån de 

lokala förutsättningarna och elevernas behov och revideras därför årligen. 

Eftersom introduktionsprogrammen inte har en nationellt fastställd struktur 

blir skolhuvudmannens plan för utbildningen och elevens individuella 

studieplan särskilt viktiga.  

Planen för utbildningen innehåller: 

 vilket syfte utbildningen har 

 utbildningens längd 

 vad som ska vara utbildningens huvudsakliga innehåll 

 

Den årliga utvärderingen av planen för utbildning, visar att verksamheten i 

stort sett fungerar väl. Ca 50% av eleverna i betygsgruppen har nått 

gymnasiebehörighet. De anpassade nystartade undervisningsgrupperna 

IMRKH och IMAKH har fungerat väl och resultaten är goda, då ca 70% av 

eleverna har nått gymnasiebetyg eller gått vidare i arbete eller andra studier. 

Dessa verksamheter ska behållas. Yrkesintroduktion mot Vård-och omsorg 

(IMYVO) fortsätter med samarbete med Attendo Care. En förändring från 

föregående år är att vi inrättar en ny yrkesintroduktionsutbildning med 

inriktning på Försäljning och service (IMYFS) i samarbete med Ronneby 

Brunn. Detta gör vi för att kunna erbjuda elever som inte kommer vidare i 

studier på nationella program på gymnasiet, en snabbare väg ut i arbetslivet. 

Vi möter också upp ett behov av arbetskraft som finns i Ronneby kommun. 

      

Bedömning 

Vikten av att erbjuda IMV-platser 

Vi kan också notera att många elever från grundskolans åk 9 inte når 

behörighet i matematik eller engelska. Detta är en grupp av elever som ofta 

har betyg i många andra ämnen men endast saknar matematik eller engelska. 

Dessa elever bör erbjudas plats på gymnasiet via IMV-platser och vi vill 

poängtera vikten av att dimensionera gymnasieplatserna varje år med tanke 

på dessa elever. De kan komma att kosta kommunen mycket pengar då de 

kan antas till andra kommuner som erbjuder IMV-platser. 
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I anslutning härtill informeras kort om den vårdutbildning som anordnats i 

samarbete med Attendo och som fallit mycket väl ut. Yrkesintroduktion 

startas nu i samarbete med Ronneby Brunn (reception/restaurant/försäljning 

och service). 

     

Förslag till beslut 

Föreslås att Utbildningsnämnden fastställer plan för utbildning avseende 

introduktionsprogrammen Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023. 

     

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson, nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD) och 

Malin Norfall (S). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden 

ställer sig bakom föreliggande förslag till plan för utbildning avseende 

introduktionsprogrammen vid Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023 och 

fastställer densamma. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden fastställt 

plan för utbildning avseende introduktionsprogrammen vid Gymnasieskolan 

Knut Hahn 2022-2023. 

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden fastställer plan för utbildning avseende 

introduktionsprogrammen Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023. 

 

________________ 
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Exp: 

Anna Isaksson, Rektor 

Kerstin Jakobsson, KAA-ansvarig 

Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet 
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§ 131 Dnr 2022-000252 612 

Förslag gällande ersättning för elever 18-20 år som 
studerar på folkhögskola. KAA FHS. 

 

Sammanfattning  

 

Behov av att erbjuda folkhögskola 

Arbetsgruppen för det Kommunala aktivitetsansvaret – KAA, önskar att 

kunna erbjuda elever som inte klarar studier i den kommunala 

gymnasieskolan, möjlighet att studera på folkhögskola. Folkhögskola är en 

skolform som kan passa vissa ungdomar bättre än traditionell 

gymnasieundervisning.  

 

En elev som har fyllt 18 år, kan söka till folkhögskola, men det har visat sig 

att flera av dessa ungdomar inte klarar av den kostnad det innebär att vara 

inskriven på en folkhögskola. Vi skulle alltså vilja att kommunen står för den 

kostnad eleven har för externat samt lunch. Detta skulle innebära att dessa 

ungdomar får samma ekonomiska förutsättningar som elever som går på 

gymnasiet. 

      

Bedömning 

 

Kostnader att ersätta 
1. Externatavgift – 230: - för fyra veckor. (Läromedel, olycksfallsförsäkring, 

kostnad för några gemensamma måltider och utflykter, fritt kaffe/te samt viss 

kopiering/utskrift) 

2. Lunch – 50:-/dag, måndag – fredag. 

 

Total kostnad  

Externat 230:- 4 veckor 10 månader = 230 x 10= 2300 kr/elev 

Lunchersättning 250kr/veckan 30 veckor. 7500kr/elev 

Total kostnad: 9 800kr/elev och år. 
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Översikt antal elever och kostnader 

 

Antal elever      Kostnad 

1 9 800 

2 19 600 

3 29 400 

4 39 200 

5 49 000 

 

      

Förslag till beslut 

KAA-gruppen föreslår att Utbildningsnämnden avsätter en pott på 49 000kr/ 

år för att kunna ersätta max 5 elever för kostnaden för folkhögskola enligt 

ovan. KAA-gruppen beslutar vilka som kan komma i fråga för denna 

ersättning. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 

nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD), Malin Norfall (S), Lars Sager 

(M) och tjänstgörande ersättaren Robin Bowin (V). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson yrkar att ärendet remitteras till 

Kommunstyrelsen och kommande budgetberedning för beslut, utan eget 

ställningstagande, då detta är en helt ny kostnad för utbildningsnämnden; 

Ställningstagande/beslut kommande år avvaktas från KS då 

utbildningsnämnd och kommunstyrelse har delat KAA-ansvar. 

samt att utbildningsnämnden denna gång tar ett engångsbeslut för år 2022 att 

ta kostnaden för de 5 eleverna inom befintlig budget så att verksamheten kan 

startas utan fördröjning. 

 

Nämndsledamot Tony Holgersson (SD) yrkar bifall till ordförandens 

yrkande. 
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Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att en enig Utbildningsnämnd bifallit 

förslaget om engångsbeslut för år 2022 och remitterar ärendet vidare till 

Kommunstyrelsen och Budgetberedningen.     

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden bifaller förslaget om engångsbeslut för år 2022 att 

avsätta en pott på 49 000kr/ år för att kunna ersätta max 5 elever för 

kostnaden för folkhögskola, samt remitterar ärendet vidare till 

Kommunstyrelsen och Budgetberedningen för ställningstagande/beslut om 

kommande år. 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Anna Isaksson, Rektor 

Kerstin Jacobsson, KAA-ansvarig 

Ekonomienheten 
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§ 132 Dnr 2022-000273 630 

Lägesbild - Förskola samt Avvecklingsplan juni 2022. 

 

Sammanfattning  

Ronneby kommun kan i dagsläget erbjuda förskoleplats till de barn som 

önskar det, enligt gällande lagkrav. Vi ser en överkapacitet av förskoleplatser 

i vissa områden, en balans mellan utbud och efterfrågan i andra områden och 

i ett par områden är det fortfarande svårt att fullt ut möta efterfrågan.  

 

Förvaltningen arbetar med att skapa strategiskt långsiktiga planer för 

förskolorna i kommunen. I takt med att det byggs nya, större förskolor, 

planeras för avveckling av mindre enheter – framför allt tillfälliga 

verksamheter. Rävens förskola i Kallinge avvecklas till sommaren 2022 och 

paviljongerna på Espedalens och Junibackens förskolor lämnas.     

Bedömning 

Varje år, i februari, juni och oktober, presenterar utbildningsförvaltningen en 

nulägesbild av kommunens förskoleplatser i förhållande till behovet, samt en 

prognos på kort och lång sikt. Underlaget är sammanställt områdesvis.  

 

Underlaget grundar sig på siffror daterade 2022-05-15. På en 

kommunövergripande nivå kan vi se att antalet barn som föds minskar i 

relation till de barnkullar som är på väg att lämna förskolan. Om vi bryter 

ner siffrorna till att jämföra antal födda barn under årets första period, kan vi 

konstatera att prognosen för antalet födda barn under 2022 pekar mot en 

ytterligare minskning.  

 

Födelsestatistik årsvis: 
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Födelsestatistik periodvis:  

 

Diagrammet nedan visar på antalet barn som varit placerade på förskolan, 

per månad sedan läsåret 2017/2018: 
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NULÄGE 
 

Kommunen har idag inga problem att erbjuda barn placering i förskola enligt 

lagkrav (4 månader). I de allra flesta fall erbjuds plats inom det geografiska 

område som vårdnadshavare sökt placering. Vi kan se att det är fortsatt 

knappt med platser i framför allt Saxemara, samt att Johanneshus är på 

gränsen till sin maxbelastning. I Saxemara – det enda området som även på 

sikt har en underkapacitet - kan vi se en tydlig minskning av antalet födda 

(jfr 19 barn 2016 respektive 9 barn 2021). I Ronneby och Kallinge har vi en 

överkapacitet, vilket betyder att några avdelningar är vilande och kan 

aktiveras vid behov. 

Bilderna nedan visar på hur kommunen idag kan möta behovet av 

förskoleplatser i de olika områdena, samt hur vi ser på möjligheten att möta 

behoven på 1 års sikt. 
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 

 

Det pågår insatser för att skapa nya, permanenta, förskoleplatser i 

kommunen:  

 Persborgs förskola i centrala Ronneby, med plats för 180 barn 

inklusive Natt- och helgverksamhet, kommer att stå klar 2024.  

 I Johannishus finns långtgående planer för en kombinerad förskola 

och vård- och omsorgsboende.  

 I Backaryd bedrivs verksamheten idag fullt ut i paviljonger, vars 

bygglov inte kan förlängas efter våren 2027. Arbete pågår för att 

planera för verksamhetens framtida lokaler. 

 

AVVECKLINGSPLAN 

 

Utifrån tillgång till förskoleplatser och prognosticerat behov kan vi se en 

möjlighet att avveckla mindre, tillfälliga, dyra och/eller ej optimala enheter. 

Målet är att säkerställa en stabil, långsiktig lösning som är anpassad till 

förskolans behov. 

 

Avvecklas sommaren 2022: 

 Paviljongerna på Espedalens förskola, tre avdelningar (blir skolans 

lokaler) 

 Rävens förskola i Kallinge, en avdelning 

 Paviljongerna på Junibackens förskola, två avdelningar – bygglov 

löper ut 

Andra verksamheter som på sikt kan komma att avvecklas: 

 Tillfälliga förskolor: 

o Paviljonger Skogsgården – Ronneby – AVVECKLAS VÅREN 2024 

o Björken (Skogsgården) – Ronneby – AVVECKLAS VÅREN 2024 

o Fridhems förskola – Ronneby 

o Älgbackens förskola – Ronneby  

o Centrumförskolan – Ronneby 

o Villa Villekulla förskola – Bräkne-Hoby 

 

 Permanenta förskolor: 

o Solvändans förskola – Kallinge – PRIO (dåliga lokaler, liten enhet) 

o Myrans förskola – Kallinge - PRIO (dåliga lokaler, liten enhet) 

o Saltkråkans förskola (Tingshuset) – Bräkne-Hoby 
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o Galaxens förskola – Bräkne-Hoby (dåliga lokaler) 

o Nyponhusets förskola – Johannishus (kommer ersättas av Conara) 

o Prästgårdens förskola – Johannishus (kommer ersättas av Conara)  

 

I anslutning härtill önskar nämndsledamot Rune Kronkvist (S) få en 

redovisning gällande situationen betr förskolebyggnationerna i Sanden, 

Bräkne-Hoby, förd till protokollet. 

 

Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger att markanvisning behandlas inom 

kort i KS au. Några ansökningar om att starta privat förskola har inte 

inkommit för yttrande. Politiskt beslut avvaktas om sådan förskola ska 

startas upp, eller om det ska bedrivas som en kommunal förskola. 

  

Förslag till beslut 

Att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.  

 

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S), 

Malin Norfall (S), Tony Holgersson SD), Lars Sager (M). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 
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Exp: 

Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 

Lotta Wernered, verksamhetschef Förskola 
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§ 133 Dnr 2022-000233 047 

Information gällande Plan Riktade insatser. 

 

Sammanfattning  

Cornelia Norén, Processledare /Riktade Insatser för att stärka utbildningens 

kvalitet för flerspråkiga barn och elever, delgav utbildningsnämndens 

ledamöter presentation över riktade insatser och SvA-Utredning.  

Redogörelsen indelades i /fokuserade på följande områden;  

   - Riktade insatser (definition) 

 - Ronnebys Riktade insatser (genomgång av de omfattande 

       insatser som sker) 

 - SvA-Utredningen   

Utvärdering av tidigare riktade insatser visar att mellan 72-86% av 50 

huvudmän upplever förbättringar inom förmågan att analysera och bedöma 

hur mottagande och undervisningen av målgruppen fungerar, hur kvalitén på 

undervisningen kan ökas och förbättring av verktyg för bedömning av 

nyanlända elevers kunskaper. 

Tidigare delutvärdering visar även att de riktade insatserna bidragit till ökad 

kunskap och samsyn samt stärkt utvecklingsarbetets förankring. 

Genomgång av de riktade insatser som skett i Ronneby kommun inom 

förskolan, grundskolan och vuxenutbildningen, samt insatser relaterade till 

utveckling av organisationen delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 

SvA-Utredningen presenterades. Utredningen har föregåtts av en kvalitativ 

datainsamling, preliminär analys och därefter utarbetande av åtgärdsplan. 

Det viktigaste som framkommit i utredningen är behovet av kompletterande 

kompetensutbildning, behov av behöriga och kompetenta SvA-lärare och 

riktad kompetensutveckling av olika yrkeskategorier. 

Avslutningsvis gavs information kring Skolverkets utredning/förslag om hur 

SvA kan förbättras. Däribland framkom bl a förslag om; 

• En ny grundläggande del i SvA 

• Tydligare regler och bättre stöd till lärare och rektorer 

• Stöd till lärare i SvA för att bättre kunna följa sina elevers 

andraspråksutveckling 

• Stärka lärarutbildningar i SvA för att öka kompetensen och 

främja lärarförsörjningen 
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• Stärka lärarutbildningen så att alla lärare från 

grundläggande kunskaper om andraspråksutveckling samt 

om SKUA 

• Stärkt rektorsutbildning och andra professionsutbildningar 

så att fler inom skolan får kunskaper inom andraspråks- och 

flerspråkighetsutveckling 

• Kompetensutveckling i andraspråksutveckling för lärare 

och annan skolpersonal 

    

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Lars Sager (M), 

tjänstgörande ersättare Svietlana Leuchuk M). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Cornelia Norén, Processledare/Riktade Insatser för att stärka utbildningens 

kvalitet för flerspråkiga barn och elever  
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§ 134 Dnr 2022-000286 001 

Begäran om remissvar/Redovisning av uppdrag 
"Utreda för- och nackdelar med att fr o m 2023 skapa 
en egen nämnd och förvaltning för verksamheterna 
arbetsmarknad, försörjning, vuxenutbildning och SFI". 
Förslag. 

 

Sammanfattning  

Kommunfullmäktige beslutade i verksamhetsplan för 2022 att ”Utreda för- 

och nackdelar med att fr o m 2023 skapa en egen nämnd och förvaltning för 

verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, vuxenutbildning och SFI. 

Presenteras till KS senast juni 2022.”  

 

Enligt utredaren har tolkning av uppdraget skett i samråd med 

kommundirektör och kommunstyrelsens ordförande. Avstämning under 

utredningsarbetet har skett med kommundirektör och förvaltningscheferna 

för socialförvaltningen respektive utbildningsförvaltningen. Utredningen 

inriktar sig på att belysa för- och nackdelar enligt uppdraget. Således 

presenteras inte slutsatser och förslag till beslut om åtgärder. 

 

Kommunstyrelsen beslutade att sända utredningen ”För- och nackdelar med 

att fr o m 2023 skapa en egen nämnd och förvaltning för verksamheterna 

arbetsmarknad, försörjning och vuxenutbildning inklusive SFI.” På remiss 

till utbildningsnämnden och socialnämnden med sista svarsdag 2022-08-31. 

Remissvaren ska även skickas till budgetberedningen. 

 

Utbildningsförvaltningen har varit delaktig i utredningen genom att berörda 

chefer har blivit intervjuade och besvarat en enkät.  

      

Bedömning 

Som utredaren slår fast presenteras inga slutsatser och förslag till åtgärder i 

den rapport som tagits fram. Utbildningsförvaltningens bedömning är att det 

inte går att ta några beslut om nya nämnd och förvaltning endast på 

innehållet i utredningen. Detta då den inte klargör på djupet vilka 

konsekvenser och eventuella vinster som bildandet av en egen nämnd och 

förvaltning skulle medföra. Det finns inga risk- och konsekvensanalyser och 

beskrivningar hur en sådan förändring skulle påverka nuvarande 

förvaltningar och nämnder gällande ekonomi, personal, organisation och 

målgrupper.  
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Utbildningsförvaltningen konstaterar avsaknaden av ett tydligt syfte och mål 

med utredningen. Syfte och mål lyfts också fram av utredaren som viktiga 

delar inför ett eventuellt beslut. Om det finns förväntningar på resultat och 

effekter som inte nuvarande organisationer kan uppnå bör det lyftas fram 

men det går inte att utläsa. Likaså om det finns problemområden som inte 

kan hanteras av nuvarande organisation och som man önskar adressera 

tydligare och titta närmare på. Om så är fallet bör detta lyftas fram tydligt. 

Tyvärr skapar bristen på syfte och mål med utredningen av en eventuellt ny 

organisation flera frågor och orsakar spekulationer och oro i organisationen.  

 

Utbildningsförvaltningen gör bedömningen att utredningen skapar fler frågor 

än svar genom att inte belysa konsekvenser och effekter på djupet. 

Bedömningen är att utredningen inte kan eller bör var ett underlag för beslut 

då syfte och mål med utredningen och eventuell förändring av nämnder och 

förvaltningar saknas. Det finns inte heller några risk- och 

konsekvensanalyser gällande ekonomi, organisation och målgrupp. I 

utredningen nämns att 35 kommuner har valt att organisera sig på detta sätt 

och fyra lyfts fram som exempel. Frågan som utbildningsförvaltningen 

ställer sig är hur många kommuner, av Sveriges 290, som valt att inte 

organisera sig på detta sätt av olika anledningar. Hur bedömer de övriga 31 

kommunerna som valt att göra denna organisation att resultatet blivit.  

 

Sammanfattningsvis är utbildningsförvaltningens bedömning att utredningen 

som sagt skapar fler frågor än den ger svar på och att den inte kan ligga till 

grund för ett så stort ställningstagande i frågan om en egen förvaltning och 

nämnd. Ett naturligt steg är att först klargöra syftet. Om ett sådant syfte finns 

bör sedan en utredning genomföras som belyser samtliga aspekter och 

innehåller tydliga risker och konsekvenser samt vinster vid ett eventuellt 

skapande av en egen nämnd och förvaltning. Detta lyfter också utredaren 

fram i sin utredning: 

 

Vid beslut om organisationsförändring krävs i sedvanlig ordning en plan för 

genomförande och konsekvens- och riskbedömning. Vidare är det viktigt att 

inför eventuellt beslut om organisationsförändring i Ronneby tydligt 

beskriva syfte och mål med nämnd- och organisationsstruktur. Erfarenheter 

från referenskommunerna visar på värdet av både för verksamhetsområdena 

gemensam organisation och tydliga uppdrag. 

      

Förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden anta följande 

yttrande: 
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Rapporten lyfter endast fram för- och nackdelar med att skapa en egen 

nämnd och förvaltning för verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, 

vuxenutbildning och SFI baserat på ett förhållandevis tunt underlag. Det 

saknas beskrivning av risker och konsekvenser gällande ekonomi, 

organisation, personal och målgrupper samt ett syfte och mål med en 

eventuell omorganisation. Det bör förtydligas och tas fram innan beslut 

fattas i frågan. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Malin 

Norfall (S) och Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till föreliggande förslag till 

yttrande, med tillägget att det expedieras till Kommunstyrelsen och 

kommande Budgetberedning. 

Nämndsledamot Malin Norfall (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden bifallit 

tjänsteförslaget. 

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden ställer sig bakom föreliggande förslag till yttrande: 

Rapporten lyfter endast fram för- och nackdelar med att skapa en egen 

nämnd och förvaltning för verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, 

vuxenutbildning och SFI baserat på ett förhållandevis tunt underlag.  

Det saknas beskrivning av risker och konsekvenser gällande ekonomi, 

organisation, personal och målgrupper samt ett syfte och mål med en 

eventuell omorganisation. Det bör förtydligas och tas fram innan beslut 

fattas i frågan. 

________________ 

 

 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
1c

96
00

ce
-9

58
b-

4f
ed

-8
89

b-
d4

7d
16

46
b7

ab



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

32(50) 
2022-08-18  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Exp: 

Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Cathrine Persson Lundgren, utredare 

 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
1c

96
00

ce
-9

58
b-

4f
ed

-8
89

b-
d4

7d
16

46
b7

ab



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

33(50) 
2022-08-18  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 135 Dnr 2022-000279 020 

Återrapportering antal medarbetare per chef. 
Redovisning. 

 

Sammanfattning  

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ger ett uppdrag till utbildningsförvaltningen 

att inge återrapportering till utbildningsnämnden den 19 maj gällande antal 

medarbetare per rektor och chef inom verksamhetsområdena.  

      

Bedömning 

  

Antal medarbetare per rektor/chef 

rektor/chef stöd enhet 

antal 

medarbetare 

Förskola       

Annica Karlsson  

Skogsgården (Björken), Skogsgläntan och 

Älgbackens förskola 36 

Åsa Isokoski 

1 spec.pedagog 

ledningsstöd 

100% 

Fridhem, Parkdala, Ekorren och Tallens 

förskola (Tallen har barnomsorg på 

obekväm arbetstid). Pågående byggnation 

av Persborgs förskola. 48 

Jessica Wedin  

Saltkråkan, Saxemara, Savannen och 

Galaxens förskola 35 

Pernilla Eskilsson  

Espedalens, Hjorthöjden och Villa 

Villekullas förskola 33 

Thomas Masseck 2 spec.pedagoger 

Backaryd, Centrum, Eringsboda och 

Hallabro förskola 33 

Anette Sandén  Hulta, Junibacken och Myrans förskola 42 

Ulrika Björkblom  

Gullvivan, Mumindalen och 

Solvändans förskola 37 

Rekrytering 2 spec.pedagoger 

Backsippan, Nyponhuset och 

Prästgårdens förskola 35 
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Grundskola        

Nina Grüner 

 

ledningsstöd 15% 

Backaryd, Eringsboda 

och Hallabroskolan 63 

Martin Sonesson 

 

bitr rektor 100 % 

Hobyskolan och 

Saxemaraskolan 72 

Rickard 

Andersson 

 bitr rektor 50 % 

(from aug 2022) 

Listerbyskolan och 

Johannishusskolan 70 

Malin Holm  
 Espedalsskolan 49 

Camilla Radovan 

 

 

Parkdalaskolan åk 4-6, 

AST.  26 

Ulrika Lundin  bitr rektor 100 % Parkdalaskolan åk 7-9.  70 

Gaca Radetinac  bitr rektor 100 % Fredriksbergsskolan 70 

Anette Pfeifer 

 

 

Grundsärskola med 

träningsskola 55 

Marie Ekvall  ledningsstöd 75% Kallingeskolan 7-9 70 

Maria Fredin  bitr rektor 60 % Kallingeskolan f-6, AST 49 

Karolina 

Gustafsson  Slättagårdsskolan 49 

 
 

   
Gymnasie- och 

vuxenutbildningen      

Emilia Jirle  
 GHK 1 36 

Ulf Nilsson  
 GHK 2 39 

Anna Isaksson 

 

 

GHK 3 (IM, Crea Diem, 

KAA 42 

 
 Magnus Magnusson  

GHK 4 (flygteknisk 

utbildning) 25 

Boel Forslund 

 

 

Blekinge 

Naturbruksgymnasium 29 

Monica Boje  
 Gymnasiesärskola 25 

Johanna Månsson 

 

 

VUX 1 (SFI, grundläggande 

vuxenutbildning 29 

Lisa Hjelm 

 

 

VUX 2 (gymnasial 

vuxenutbildning inkl 

yrkesutbildning, särskild 

utbildning för vuxna) 22 

Henrik Lövgren  

 

 

Blekinge Integrations- och 

utbildningscenter 42 

Bo Börjesson 

 

 

Driftenheten Blekinge 

Naturbruksgymnasium 8+6 
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Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Malin Norfall (S), 

Lars Sager (M), Lars-Olof Wretling (L) och Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

     

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Charlotte Kansikas, verksamhetschef Grundskola 

Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef Förskola 

Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet  
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§ 136 Dnr 2022-000244 880 

Uppföljning åtgärder skolbibliotek. 

 

Sammanfattning  

Under utbildningsnämndens möte 2022-05-19 fick utbildningsförvaltningen i 

uppdrag att återkomma med en uppföljning av de åtgärder som beslutades i 

samband med Skolinspektionens tillsyn 2018: ”Beslut för förskoleklass och 

grundskola efter tillsyn i Ronneby kommun”. 

 

I samband med den tillsynen konstaterade Skolinspektionen att: 

 

 Ronneby kommun inte uppfyller författningskraven avseende att: 

Huvudmannen ser till att det på grundskoleenheterna finns tillgång till 

skolbibliotek, som kan användas för att stödja elevernas lärande och 

utveckling. (2 kap. 36 § skollagen; Lgr 11, 2 Övergripande mål och 

riktlinjer, 2.8 Rektorns ansvar) 

 

Ronneby kommun ålades därför att: 

 

 Säkerställa att det på samtliga av huvudmannens grundskoleenheter finns 

tillgång till skolbibliotek, som kan användas för att stödja elevernas lärande 

och utveckling. 

 

I svaret till Skolinspektionen redogjorde Ronneby kommun för vilka 

åtgärder man ämnade vidta för att komma till rätta med de identifierade 

bristerna. De åtgärder som då planerades redovisas nedan, såsom de 

utrycktes i svaret till Skolinspektionen. 

 

Under rubriken ”status 2022” redogörs därefter hur långt kommunen har 

kommit med genomförandet av åtgärderna. 

    

Bedömning 

   

ÅTGÄRD BESKRIVNING STATUS 2022 

Skapa skolbibliotek Inrätta skolbibliotek på 

Espedalsskolan 

Genomfört 

Möte med 

bibliotekschef 

Föra diskussion kring avtal mellan 

folkbiblioteket och skolbiblioteken 

Genomfört 
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Kartläggning inköp En inköpslista på exakt vilken 

litteratur, vilka hyllor m.m. som ska 

köpas in när medel beslutas upprättas 

per enhet 

Genomfört 

Medel äskade i 

budget 

Utifrån ett behov som 

Skolinspektionen belyst är medel 

äskade i budget 2019 

Medel äskades 

men äskandet 

gick inte igenom. 

Finansieringen 

kunde det året 

lösas med 

statsbidraget 

”Likvärdig 

skola”  

Skapa skolbibliotek Saxemara skola, Eringsboda skola. 

Diskussioner pågår kring hur man 

kan skapa utrymme. Lokalbrist. 

Genomfört 

Avtal med 

folkbiblioteket 

Skriva avtal under hösten Ej genomfört 

Biblioteksansvarig Under höstterminen utser rektor en 

person som ansvarig för 

skolbibliotek på sin enhet. Inledande 

diskussioner har förts i 

rektorsgruppen kan se ut, vad som 

ingår. 

Genomfört 

Öronmärkta pengar Varje läsår ska det finnas öronmärkta 

pengar till biblioteksböcker i varje 

enhets budget, 100 kronor per elev 

och läsår. 

Ej genomfört, 

men ett äskande 

finns till budget 

2023 

Biblioteksnätverk En gång per termin samlas samtliga 

biblioteksansvariga för att få input 

kring biblioteksfrågor och få stöd av 

arbetet med skolbiblioteket av våra 

bibliotekarier i kommunen. 

Genomfört 

Skolbibliotekarie Behovet av en bibliotekarie per 

område är identifierat och medel för 

utökning är äskad i budget. 

Rekrytering kan påbörjas efter 

beslut. 

Genomfört 
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Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen gällande uppföljning av 

åtgärder skolbibliotek till protokollet. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Malin Norfall (S). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden tar informationen gällande uppföljning av åtgärder 

skolbibliotek till protokollet. 

________________ 

 

 

Exp: 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 137 Dnr 2022-000257 001 

Information från MSB angående Vägledning för 
krigsorganisation och krigsplacering. 

 

Sammanfattning  

På nämndsordförandens uppdrag har utbildningsnämndens ledamöter 

tillställts information angående krigsorganisation.  

Tidigare information har även hållits i kommunstyrelsen.  

Fortlöpande information kommer att ske bl a gällande krigsplacering. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

Exp: 

Roland Edvinsson, Säkerhetsskyddschef 

Per Drysén, Kris- och beredskapshandläggare 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 138 Dnr 2022-000036 012 

Årshjul - Utbildningsnämnden 2022. 

 

Sammanfattning  

Årshjulet, som reviderats i vissa delar, kommenterades. Anteckning om att 

redovisning av trygghetsskapande åtgärder sker i maj resp september månad.   

Tidigare noterad information från CURA i april, sker under delgivning 

dagens nämndsprotokoll, beroende på eftersläpning av inkommande 

protokoll från CURA.   

Bedömning 

Lägesrapport Grundskola (elevutveckling) avvaktas september månads 

utbildningsnämnd. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 139 Dnr 2022-000025 627 

Statistik från IFO - UN. 

 

Sammanfattning  

Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 

orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S) 

och Lars Sager (M). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Ann-Christine Berg, IFO 
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§ 140 Dnr 2022-000027 602 

Kurser och konferenser augusti 2022 

 

Sammanfattning  

Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 

nämndssammanträde. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Lars Sager (M) 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 141 Dnr 2022-000028 600 

Aktuellt i verksamheten augusti 2022 

 

Sammanfattning  

  

o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för, på uppdrag av 

nämndsordföranden, interna statistikuppgifter avseende betyg år 9 

behöriga till gymnasiets yrkesprogram. Antal behöriga elever har ökat 

något men svårt bedöma fullt ut innan riksstatistik tagits fram. 

Behöriga till yrkesprogram:  

 Årskurs 9 Snäckebacksskolan (80% 

 Årskurs 9 Kallingeskolan (70%) 

 

Andel elever som får betyg i samtliga ämnen är lågt; 

Snäckebacksskolan(60%), Kallingeskolan (50%) 

Andel elever Svenska som andraspråk är lägre än andel elever som får 

betyg i Matematik och Svenska. 

 Svenska (ca 80-90%) 

 SvA 2 (ca 60%) 

 

Meritvärdet för avgångseleverna från gymnasieskolan verkar ha sjunkit 

något jämfört med 2021 men väldigt marginellt. Det är först senare i höst 

som vi kan kvalitetssäkra statistiken.  

 

Mycket insatser och åtgärder av olika karaktär sätts in i grundskolan för 

att komma tillrätta med problematiken. 

Förvaltningschefen är tydlig med att det jämfört med föreg år har skett en 

avsevärd förbättring av andelen behöriga elever (om man enbart ser till 

de skolor som jämförs inom Ronneby kommun). 

 

o Avslutningsvis informerade förvaltningschefen kring lovskola och extra 

studietid för elever. Det kommer medföra ökade kostnader för 

förvaltningen då det är en lagändring från och med 1 juli 2022. 
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Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e  vice ordf Silke Jacob (C), 

nämndsledamot Rune Kronkvist (S) 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 

informationen tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 142 Dnr 2022-000029 002 

Delegationer UN augusti 2022 

 

Sammanfattning  

Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-05-01--2022-

07-07, samt delegationsbeslut över skolskjutsärenden tagna 2022-05-11—

2022-07-29 har delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 

      

Bedömning 

 

Avstängning av barnomsorgsplatser, attesträtt, avtal interkommunal 

ersättning och avslagsbeslut avseende tilläggsbelopp (friskolor) 

kommenterades. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten    
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§ 143 Dnr 2022-000030 000 

Delgivningar UN augusti 2022 

 

Sammanfattning  

 

 2021.66-214 

Protokollsutdrag från Kommunstyrelsen 2022-06-07 (KS §175:2022): 
”Detaljplan för del av Hjortsberga 4:73 (södra Johannishus) antagande”. 

 

 2021.99-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning för special-

pedagogik för 2021. 

 

 2021.102-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för stärkt likvärdighet och 

kunskapsutveckling för 2021. 

 

 2021.257-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för gymnasial lärlingsutbildning och 

lärlingsliknade utbildning på introduktionsprogram för 2021 

 

 2021.305-600 

Protokollsutdrag från Miljö- och byggnadsförvaltningen; 2022-06-29,  

§ 554:2022 ”SLUTBESKED – Bygglov för förrådsbyggnad Älgbacken 4, 

Ronneby”. 

 

 2021.324-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning av förskollärare för 

2021. 

 

 

 2021.344-047 
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Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för anställning av lärarassistenter för 

2022. 

 2021.356-617 

Protokollsutdrag från Personalutskottet 2022-06-13, PU §25:2022, 

Stadshuset,  Ronneby Kommun: ” Remiss från utbildningsnämnden –Hur 

höja attraktiviteten och underlätta rekrytering av skolpsykolog”. 

 

 2021.432-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för höjda löner till lärare och vissa 

andra personalkategorier för 2021/2022. 

 

 2022.109-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för omsorg under tid då förskola 

eller fritidshem inter erbjuds för 2022. 

 2022.26-602 

Protokoll från CURA Individutveckling, 2022-02-03, Ronneby kommun. 

 

 2022.110-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för behörighetsgivande utbildning 

för lärare i yrkesämnen för 2022. 

      

Bedömning 

Inkomna beslut avseende statsbidrag, protokoll från CURA samt detaljplan 

Hjortsberga Södra Johannishus VoO kommenterades. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacov (C), 

nämndsledamot Lars-Olof Wretling. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll. 
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Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll. 

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 144 Dnr 2022-000031 600 

Övrigt Utbildningsnämnden augusti 2022 

 

Sammanfattning  

 

o Nämndsordförande Åsa Evaldsson (M) informerade kring uppstarten av 

Yrkeshögskolan Flygteknik. Ett högt söktryck med i nuläget 59 behöriga 

sökande från hela landet. Vid Flygteknik finns 20 platser. 

o Hittills uppges ca 35-40 elever i varierande åldrar från Ukraina finnas i 

Ronneby kommuns skolor. Rådande situation i Ukraina avvaktas. 

o Vidare informerade nämndsordföranden kring ”Politik-Skola-Val”. 

Alla partier som finns representerade i Kommunfullmäktige behandlas 

lika. Datum för inbjudan till Gymnasieskola Knut Hahn, där 

ungdomsförbunden får var sitt bord tilldelat i anslutning till entrén, för 

att eleverna härigenom ska ges möjlighet ställa frågor och diskutera med 

de politiska partierna. 

Nämndsordföranden har fått synpunkter från medborgare att personal på 

en skola har haft kläder med politisk logotype. 

o Nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) lyfte tidigare taget beslut i 

nämnden om att frångå sammanträden i Ronnebysalen till förmån för 

Kallingesalen. Med anledning av den på nytt ökande Coronan uppmanar 

nämndsordföranden om en återgång till Ronnebysalen inför kommande 

valrörelse. Under augusti månad väntas nya vaccinationer bli aktuellt. 

 

Utbildningsnämnden kommer efter diskussion att fortsatt sammanträda i 

Kallingesalen, bortsett från september och november månad 2022 då 

Ronnebysalen är bokad 

 

o Fråga gällande om frukt ska medtas av elever eller tillhandahållas av 

skolan lyftes till diskussion. Vad gäller förskolan regleras detta i de av 

utbildningsnämnden beslutade gemensamma riktlinjerna.  

Enligt styrdokumenten skall skolan vara avgiftsfri. 
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Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Tony Holgersson 

(SD), Tim Aulin (SD) och Malin Norfall (S). 

 

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 124 Dnr 2022-000023 004 


Fastställande av dag för justering 


 


Sammanfattning  


2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 


jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 


utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 


      


Bedömning 


Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 


      


Förslag till beslut 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) har anmält förhinder delta varför 


nämndsledamot Rune Kronkvist (S) föreslås justera dagens protokoll jämte 


ordföranden. 


Utbildningsnämnden föreslås besluta att nämndsprotokollet justeras 2022-


08-25 genom digital signering. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldson (M), nämndsledamot Rune Kronkvist (S). 


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-08-25 


genom digital signering. 


 


________________ 


 


Exp: 


Akten    
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§ 125 Dnr 2022-000024 004 


Godkännande av dagordning 


 


Sammanfattning  


Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i 


Ordförandeberedning och Beredningsutskott.  


Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med 


kallelseutskick. 


      


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen. 


     


Beslut 


 


Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 126 Dnr 2022-000259 041 


Uppföljning av budget juni-juli 2022. 


 


Sammanfattning  


Ekonomisk uppföljning redovisas inte för juni/juli månad då det pg a olika 


orsaker inte varit möjligt framta någon prognos.  


En fördjupad redovisning kommer därför att ske under nästa 


nämndssammanträde i samband med uppföljning av budget Tertial 2. 


 


Diskussion fördes kring kostnadsökningar och ordföranden påtalar vikten av 


att särredovisning av olika specifika områden sker, då det förekommer stora 


variationer (exvis fördyrande kostnader, drivmedel, el, byggmaterial). 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


     


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


Särredovisning av olika specifika områden ska ske då det förekommer stora 


variationer (exvis fördyrande kostnader, drivmedel, el, byggmaterial). 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Ekonomienheten 
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§ 127 Dnr 2022-000284 041 


Förslag på åtgärder för att nå en budget i balans. 


 


Sammanfattning  


Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger följande i sin tjänsteskrivelse; 


I de av kommunfullmäktige antagna Riktlinjerna för god ekonomisk 


hushållning och i de Övergripande ekonomistyrningsprinciperna går att läsa: 


”Nämnden ansvarar för att verksamheten bedrivs inom fastställda 


budgetramar och i enlighet med beslutade mål och riktlinjer. Nämnden ska 


vidta nödvändiga åtgärder för att undvika större avvikelser från beslutade 


mål och riktlinjer samt från att budgeten överskrids. Nämnden är skyldig att 


snarast informera kommunstyrelsen vid ett befarat väsentligt 


budgetöverskridande.  


 


Förvaltningschefen har det yttersta ansvaret för verksamhet och ekonomi 


inför nämnden, samt uppgiften att tydliggöra mål och ansvar i 


organisationen. Förvaltningschefen ska fortlöpande följa upp målen för 


ekonomi och verksamhet och snarast rapportera eventuella avvikelser till 


nämnden. Då ett budgetöverskridande befaras är det förvaltningschefens 


ansvar att omedelbart ta initiativ till åtgärder för att förhindra 


överskridandet.  


 


Då verksamhets- och ekonomiskt ansvar är delegerat i flera led gäller att 


varje budgetansvarig minst månatligen ska följa sin verksamhet och dess 


ekonomi. Skulle väsentliga avvikelser uppstå ska rapportering ske till 


närmast överordnat led.” 


Utbildningsnämndens ekonomiska situation är ansträngd. Besparingar på 


totalt 14 500 tkr lades på nämnden och dess verksamheter i början av 2022. 


Tyvärr har ytterligare ca 3 600 tkr tillkommit vilket innebär att 


utbildningsnämnden ska spara ca 18 000 tkr under 2022. För närvarande 


visar prognosen på ett resultat på ca minus 8 500 tkr. Dessa besparingar 


tillsammans med rådande omvärldsläge påverkar möjligheten till att nå en 


budget i balans. Historik visar att prognosen förbättrar sig avsevärt från vår 


till höst men det finns av naturliga skäl inga garantier. Utbildningsnämnden 


ser att reduceringar är möjliga att göra på sikt tack vare byggnationen av de 


nya skolorna och förskolorna. Detta har redovisats i ett särskilt uppdrag från 


kommunfullmäktige. Åtgärder har också vidtagits inför och under 2022 som 
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kommer reducera det prognosticerade underskottet men dessa får 


helårseffekt 2023. 


      


Bedömning 


Utbildningsförvaltningen har under hela året valt att behålla det av 


kommunfullmäktige hävda beslutet gällande ansökan om prövning och 


dispens för tjänster. Samtliga verksamhetschefer tillsammans med 


rektorer/chefer följer månatligen upp sin budget och rapporterar till 


utbildningsnämnden som in sin tur levererar vidare uppföljningarna enligt 


gällande regelverk till kommunstyrelsen. Under hela 2022 har 


utbildningsnämnden haft som stående punkt att visualisera och diskutera 


möjliga åtgärder i form av besparingar. 


 


Förutom åtgärderna ovan har vi framförallt kunnat effektivisera personal och 


lokaler inom förskolan. Detta har varit möjligt då antalet barn totalt sett 


minskar. Åtgärderna kommer få helårseffekt 2023. Det är inte förenligt med 


nationella regelverket som styr skolan att i detta läge gå in och göra 


ytterligare kraftiga och kortsiktiga reduceringar av till exempel personal.  


 


Förvaltningschef är utsedd Skolchef inom kommunen. Skolverket har 


förtydligat skolchefens uppdrag enligt Skollagen såhär: Om skolchefen 


upptäcker att verksamheten inte lever upp till vissa krav i författningarna 


ska hen försöka åtgärda bristerna inom ramen för sina befogenheter. Om 


skolchefens befogenheter inte räcker till för att åtgärda bristerna är det 


skolchefens ansvar att informera huvudmannen, som ju är ytterst ansvarig. 


Det kan till exempel handla om att det inte finns tillräckliga resurser för att 


genomföra de åtgärder som behövs. Men ansvaret för att utbildning inom 


skolväsendet genomförs enligt gällande regelverk ligger i slutändan alltid på 


huvudmannen. 


 


Utifrån kommunens ekonomistyrningsprinciper har flertalet åtgärder 


vidtagits inom ramen för skolchefens och utbildningsnämndens uppdrag och 


befogenheter. Som sagt har vi behållit ett dispens- och 


anställningsförfarande, gjort omfördelning av budget mellan verksamheter 


(från förskola till grundskola) samt omdisponeringar av besparingar inom 


förvaltningen. Skolchefens bedömning är att ytterligare och kraftigare 


besparingar till exempel inom personal, som är den stora kostnaden, är inte 


förenligt med gällande lagkrav för utbildning. Då kommer inte tillräckliga 


resurser finnas för att kunna följa de nationella styrdokumenten.  


Det finns dock ytterligare en åtgärd som kan och bör vidtas. Samtliga chefer 


med budgetansvar bör återigen informeras att de bör iaktta stor 
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återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster samt följa de beslutade 


riktlinjerna gällande dispens- och anställningsförfarandet i förvaltningen.  


      


Förslag till beslut 


Att ge förvaltningschef i uppdrag att kommunicera till samtliga chefer att 


målsättningen är att budget ska hållas och iaktta återhållsamhet gällande 


inköp av varor och tjänster samt att fortsätta tillämpa de beslutade 


riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Malin Norfall (S) och 


Lars Sager (M). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden 


bifaller förslaget att ge förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till 


samtliga chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta 


återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster, samt att fortsätta 


tillämpa de beslutade riktlinjerna för dispens- och 


anställningsprövningsförfarandet. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden bifallit 


förslaget att ge förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till samtliga 


chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta återhållsamhet 


gällande inköp av varor och tjänster, samt att fortsätta tillämpa de beslutade 


riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden ger förvaltningschefen i uppdrag att kommunicera till 


samtliga chefer att målsättningen är att budget ska hållas och iaktta 


återhållsamhet gällande inköp av varor och tjänster samt att fortsätta tillämpa 


de beslutade riktlinjerna för dispens- och anställningsprövningsförfarandet. 


________________ 
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Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Utbildningsförvaltningens chefer 


Carl-Martin Lanér, kommundirektör   


Johan Sjögren, ekonomichef  
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§ 128 Dnr 2022-000035 041 


Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 
2022. 


 


Sammanfattning 


Förvaltningschefen informerade kort kring de åtgärder som gjorts för att 


klara av KF beslutat sparkrav 14,5 Mkr.  


Besparingar på ca 7 Mkr har gjorts inför 2022. Ytterligare besparingar har 


genomförts och genomförs under 2022. Dessa får helårseffekt 2023.  


Ytterligare 3,5 Mkr har därefter tillkommit som sparkrav gällande kostnader 


för E-handel.      


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef   
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§ 129 Dnr 2022-000253 612 


Delredovisning avseende ny handlingsplan för 
Kommunala Aktivitetsansvaret (KAA). 


 


Sammanfattning  


I enlighet med rutinerna i den nya handlingsplanen för det kommunala 


aktivitetsansvaret - KAA, ska utbildningsnämnden få ta dela av en 


halvårsredovisning av hur uppdraget fullföljs enligt den nya planen. De mål 


som prioriterats i planen ska redovisas för nämnden. Utförlig redovisning 


bifogas som bilaga. 


      


Bedömning 


Arbetet med KAA följer den handlingsplan som upprättats. Redovisningen 


visar att KAA-ansvarig har mycket god kontroll över de ungdomar som 


faller inom ramen för KAA. Endast ett fåtal ungdomar är registrerade som 


okända i systemet. Den nya organisationen för KAA med styrgrupp och 


KAA-arbetsgrupp har kommit i gång och arbetar enligt plan. Ökad kapacitet 


för hembesök kommer att tillgodoses via en förstärkning av KAA med en 


50% tjänst, som är tillsatt med start 1 augusti 2022.   


     


Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll.  


     


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M) och 


Tony Holgersson (SD), tjänstgörande ersättare Martin Moberg (S). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 
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Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Anna Isaksson, rektor 


Kerstin Jacobsson, KAA-ansvarig 


Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet 
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§ 130 Dnr 2022-000248 612 


Utbildningsplan introduktionsprogrammen 
Gymnasieskolan Knut Hahn 2023-2024. Förslag. 


 


Sammanfattning  


Utbildningen på ett introduktionsprogram i gymnasieskolan ska följa en plan 


som beslutas av huvudmannen (17 kap 7§ Skollagen). Planen utgår ifrån de 


lokala förutsättningarna och elevernas behov och revideras därför årligen. 


Eftersom introduktionsprogrammen inte har en nationellt fastställd struktur 


blir skolhuvudmannens plan för utbildningen och elevens individuella 


studieplan särskilt viktiga.  


Planen för utbildningen innehåller: 


 vilket syfte utbildningen har 


 utbildningens längd 


 vad som ska vara utbildningens huvudsakliga innehåll 


 


Den årliga utvärderingen av planen för utbildning, visar att verksamheten i 


stort sett fungerar väl. Ca 50% av eleverna i betygsgruppen har nått 


gymnasiebehörighet. De anpassade nystartade undervisningsgrupperna 


IMRKH och IMAKH har fungerat väl och resultaten är goda, då ca 70% av 


eleverna har nått gymnasiebetyg eller gått vidare i arbete eller andra studier. 


Dessa verksamheter ska behållas. Yrkesintroduktion mot Vård-och omsorg 


(IMYVO) fortsätter med samarbete med Attendo Care. En förändring från 


föregående år är att vi inrättar en ny yrkesintroduktionsutbildning med 


inriktning på Försäljning och service (IMYFS) i samarbete med Ronneby 


Brunn. Detta gör vi för att kunna erbjuda elever som inte kommer vidare i 


studier på nationella program på gymnasiet, en snabbare väg ut i arbetslivet. 


Vi möter också upp ett behov av arbetskraft som finns i Ronneby kommun. 


      


Bedömning 


Vikten av att erbjuda IMV-platser 


Vi kan också notera att många elever från grundskolans åk 9 inte når 


behörighet i matematik eller engelska. Detta är en grupp av elever som ofta 


har betyg i många andra ämnen men endast saknar matematik eller engelska. 


Dessa elever bör erbjudas plats på gymnasiet via IMV-platser och vi vill 


poängtera vikten av att dimensionera gymnasieplatserna varje år med tanke 


på dessa elever. De kan komma att kosta kommunen mycket pengar då de 


kan antas till andra kommuner som erbjuder IMV-platser. 
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I anslutning härtill informeras kort om den vårdutbildning som anordnats i 


samarbete med Attendo och som fallit mycket väl ut. Yrkesintroduktion 


startas nu i samarbete med Ronneby Brunn (reception/restaurant/försäljning 


och service). 


     


Förslag till beslut 


Föreslås att Utbildningsnämnden fastställer plan för utbildning avseende 


introduktionsprogrammen Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023. 


     


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson, nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD) och 


Malin Norfall (S). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden 


ställer sig bakom föreliggande förslag till plan för utbildning avseende 


introduktionsprogrammen vid Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023 och 


fastställer densamma. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden fastställt 


plan för utbildning avseende introduktionsprogrammen vid Gymnasieskolan 


Knut Hahn 2022-2023. 


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden fastställer plan för utbildning avseende 


introduktionsprogrammen Gymnasieskolan Knut Hahn 2022-2023. 


 


________________ 
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Exp: 


Anna Isaksson, Rektor 


Kerstin Jakobsson, KAA-ansvarig 


Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet 
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§ 131 Dnr 2022-000252 612 


Förslag gällande ersättning för elever 18-20 år som 
studerar på folkhögskola. KAA FHS. 


 


Sammanfattning  


 


Behov av att erbjuda folkhögskola 


Arbetsgruppen för det Kommunala aktivitetsansvaret – KAA, önskar att 


kunna erbjuda elever som inte klarar studier i den kommunala 


gymnasieskolan, möjlighet att studera på folkhögskola. Folkhögskola är en 


skolform som kan passa vissa ungdomar bättre än traditionell 


gymnasieundervisning.  


 


En elev som har fyllt 18 år, kan söka till folkhögskola, men det har visat sig 


att flera av dessa ungdomar inte klarar av den kostnad det innebär att vara 


inskriven på en folkhögskola. Vi skulle alltså vilja att kommunen står för den 


kostnad eleven har för externat samt lunch. Detta skulle innebära att dessa 


ungdomar får samma ekonomiska förutsättningar som elever som går på 


gymnasiet. 


      


Bedömning 


 


Kostnader att ersätta 
1. Externatavgift – 230: - för fyra veckor. (Läromedel, olycksfallsförsäkring, 


kostnad för några gemensamma måltider och utflykter, fritt kaffe/te samt viss 


kopiering/utskrift) 


2. Lunch – 50:-/dag, måndag – fredag. 


 


Total kostnad  


Externat 230:- 4 veckor 10 månader = 230 x 10= 2300 kr/elev 


Lunchersättning 250kr/veckan 30 veckor. 7500kr/elev 


Total kostnad: 9 800kr/elev och år. 
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Översikt antal elever och kostnader 


 


Antal elever      Kostnad 


1 9 800 


2 19 600 


3 29 400 


4 39 200 


5 49 000 


 


      


Förslag till beslut 


KAA-gruppen föreslår att Utbildningsnämnden avsätter en pott på 49 000kr/ 


år för att kunna ersätta max 5 elever för kostnaden för folkhögskola enligt 


ovan. KAA-gruppen beslutar vilka som kan komma i fråga för denna 


ersättning. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 


nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD), Malin Norfall (S), Lars Sager 


(M) och tjänstgörande ersättaren Robin Bowin (V). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson yrkar att ärendet remitteras till 


Kommunstyrelsen och kommande budgetberedning för beslut, utan eget 


ställningstagande, då detta är en helt ny kostnad för utbildningsnämnden; 


Ställningstagande/beslut kommande år avvaktas från KS då 


utbildningsnämnd och kommunstyrelse har delat KAA-ansvar. 


samt att utbildningsnämnden denna gång tar ett engångsbeslut för år 2022 att 


ta kostnaden för de 5 eleverna inom befintlig budget så att verksamheten kan 


startas utan fördröjning. 


 


Nämndsledamot Tony Holgersson (SD) yrkar bifall till ordförandens 


yrkande. 
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Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att en enig Utbildningsnämnd bifallit 


förslaget om engångsbeslut för år 2022 och remitterar ärendet vidare till 


Kommunstyrelsen och Budgetberedningen.     


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden bifaller förslaget om engångsbeslut för år 2022 att 


avsätta en pott på 49 000kr/ år för att kunna ersätta max 5 elever för 


kostnaden för folkhögskola, samt remitterar ärendet vidare till 


Kommunstyrelsen och Budgetberedningen för ställningstagande/beslut om 


kommande år. 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Anna Isaksson, Rektor 


Kerstin Jacobsson, KAA-ansvarig 


Ekonomienheten 
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§ 132 Dnr 2022-000273 630 


Lägesbild - Förskola samt Avvecklingsplan juni 2022. 


 


Sammanfattning  


Ronneby kommun kan i dagsläget erbjuda förskoleplats till de barn som 


önskar det, enligt gällande lagkrav. Vi ser en överkapacitet av förskoleplatser 


i vissa områden, en balans mellan utbud och efterfrågan i andra områden och 


i ett par områden är det fortfarande svårt att fullt ut möta efterfrågan.  


 


Förvaltningen arbetar med att skapa strategiskt långsiktiga planer för 


förskolorna i kommunen. I takt med att det byggs nya, större förskolor, 


planeras för avveckling av mindre enheter – framför allt tillfälliga 


verksamheter. Rävens förskola i Kallinge avvecklas till sommaren 2022 och 


paviljongerna på Espedalens och Junibackens förskolor lämnas.     


Bedömning 


Varje år, i februari, juni och oktober, presenterar utbildningsförvaltningen en 


nulägesbild av kommunens förskoleplatser i förhållande till behovet, samt en 


prognos på kort och lång sikt. Underlaget är sammanställt områdesvis.  


 


Underlaget grundar sig på siffror daterade 2022-05-15. På en 


kommunövergripande nivå kan vi se att antalet barn som föds minskar i 


relation till de barnkullar som är på väg att lämna förskolan. Om vi bryter 


ner siffrorna till att jämföra antal födda barn under årets första period, kan vi 


konstatera att prognosen för antalet födda barn under 2022 pekar mot en 


ytterligare minskning.  


 


Födelsestatistik årsvis: 
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Födelsestatistik periodvis:  


 


Diagrammet nedan visar på antalet barn som varit placerade på förskolan, 


per månad sedan läsåret 2017/2018: 
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NULÄGE 
 


Kommunen har idag inga problem att erbjuda barn placering i förskola enligt 


lagkrav (4 månader). I de allra flesta fall erbjuds plats inom det geografiska 


område som vårdnadshavare sökt placering. Vi kan se att det är fortsatt 


knappt med platser i framför allt Saxemara, samt att Johanneshus är på 


gränsen till sin maxbelastning. I Saxemara – det enda området som även på 


sikt har en underkapacitet - kan vi se en tydlig minskning av antalet födda 


(jfr 19 barn 2016 respektive 9 barn 2021). I Ronneby och Kallinge har vi en 


överkapacitet, vilket betyder att några avdelningar är vilande och kan 


aktiveras vid behov. 


Bilderna nedan visar på hur kommunen idag kan möta behovet av 


förskoleplatser i de olika områdena, samt hur vi ser på möjligheten att möta 


behoven på 1 års sikt. 
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 


 


Det pågår insatser för att skapa nya, permanenta, förskoleplatser i 


kommunen:  


 Persborgs förskola i centrala Ronneby, med plats för 180 barn 


inklusive Natt- och helgverksamhet, kommer att stå klar 2024.  


 I Johannishus finns långtgående planer för en kombinerad förskola 


och vård- och omsorgsboende.  


 I Backaryd bedrivs verksamheten idag fullt ut i paviljonger, vars 


bygglov inte kan förlängas efter våren 2027. Arbete pågår för att 


planera för verksamhetens framtida lokaler. 


 


AVVECKLINGSPLAN 


 


Utifrån tillgång till förskoleplatser och prognosticerat behov kan vi se en 


möjlighet att avveckla mindre, tillfälliga, dyra och/eller ej optimala enheter. 


Målet är att säkerställa en stabil, långsiktig lösning som är anpassad till 


förskolans behov. 


 


Avvecklas sommaren 2022: 


 Paviljongerna på Espedalens förskola, tre avdelningar (blir skolans 


lokaler) 


 Rävens förskola i Kallinge, en avdelning 


 Paviljongerna på Junibackens förskola, två avdelningar – bygglov 


löper ut 


Andra verksamheter som på sikt kan komma att avvecklas: 


 Tillfälliga förskolor: 


o Paviljonger Skogsgården – Ronneby – AVVECKLAS VÅREN 2024 


o Björken (Skogsgården) – Ronneby – AVVECKLAS VÅREN 2024 


o Fridhems förskola – Ronneby 


o Älgbackens förskola – Ronneby  


o Centrumförskolan – Ronneby 


o Villa Villekulla förskola – Bräkne-Hoby 


 


 Permanenta förskolor: 


o Solvändans förskola – Kallinge – PRIO (dåliga lokaler, liten enhet) 


o Myrans förskola – Kallinge - PRIO (dåliga lokaler, liten enhet) 


o Saltkråkans förskola (Tingshuset) – Bräkne-Hoby 
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o Galaxens förskola – Bräkne-Hoby (dåliga lokaler) 


o Nyponhusets förskola – Johannishus (kommer ersättas av Conara) 


o Prästgårdens förskola – Johannishus (kommer ersättas av Conara)  


 


I anslutning härtill önskar nämndsledamot Rune Kronkvist (S) få en 


redovisning gällande situationen betr förskolebyggnationerna i Sanden, 


Bräkne-Hoby, förd till protokollet. 


 


Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger att markanvisning behandlas inom 


kort i KS au. Några ansökningar om att starta privat förskola har inte 


inkommit för yttrande. Politiskt beslut avvaktas om sådan förskola ska 


startas upp, eller om det ska bedrivas som en kommunal förskola. 


  


Förslag till beslut 


Att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.  


 


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S), 


Malin Norfall (S), Tony Holgersson SD), Lars Sager (M). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 
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Exp: 


Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 


Lotta Wernered, verksamhetschef Förskola 
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§ 133 Dnr 2022-000233 047 


Information gällande Plan Riktade insatser. 


 


Sammanfattning  


Cornelia Norén, Processledare /Riktade Insatser för att stärka utbildningens 


kvalitet för flerspråkiga barn och elever, delgav utbildningsnämndens 


ledamöter presentation över riktade insatser och SvA-Utredning.  


Redogörelsen indelades i /fokuserade på följande områden;  


   - Riktade insatser (definition) 


 - Ronnebys Riktade insatser (genomgång av de omfattande 


       insatser som sker) 


 - SvA-Utredningen   


Utvärdering av tidigare riktade insatser visar att mellan 72-86% av 50 


huvudmän upplever förbättringar inom förmågan att analysera och bedöma 


hur mottagande och undervisningen av målgruppen fungerar, hur kvalitén på 


undervisningen kan ökas och förbättring av verktyg för bedömning av 


nyanlända elevers kunskaper. 


Tidigare delutvärdering visar även att de riktade insatserna bidragit till ökad 


kunskap och samsyn samt stärkt utvecklingsarbetets förankring. 


Genomgång av de riktade insatser som skett i Ronneby kommun inom 


förskolan, grundskolan och vuxenutbildningen, samt insatser relaterade till 


utveckling av organisationen delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 


SvA-Utredningen presenterades. Utredningen har föregåtts av en kvalitativ 


datainsamling, preliminär analys och därefter utarbetande av åtgärdsplan. 


Det viktigaste som framkommit i utredningen är behovet av kompletterande 


kompetensutbildning, behov av behöriga och kompetenta SvA-lärare och 


riktad kompetensutveckling av olika yrkeskategorier. 


Avslutningsvis gavs information kring Skolverkets utredning/förslag om hur 


SvA kan förbättras. Däribland framkom bl a förslag om; 


• En ny grundläggande del i SvA 


• Tydligare regler och bättre stöd till lärare och rektorer 


• Stöd till lärare i SvA för att bättre kunna följa sina elevers 


andraspråksutveckling 


• Stärka lärarutbildningar i SvA för att öka kompetensen och 


främja lärarförsörjningen 
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• Stärka lärarutbildningen så att alla lärare från 


grundläggande kunskaper om andraspråksutveckling samt 


om SKUA 


• Stärkt rektorsutbildning och andra professionsutbildningar 


så att fler inom skolan får kunskaper inom andraspråks- och 


flerspråkighetsutveckling 


• Kompetensutveckling i andraspråksutveckling för lärare 


och annan skolpersonal 


    


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Lars Sager (M), 


tjänstgörande ersättare Svietlana Leuchuk M). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Cornelia Norén, Processledare/Riktade Insatser för att stärka utbildningens 


kvalitet för flerspråkiga barn och elever  


 


 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


29(50) 
2022-08-18  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 134 Dnr 2022-000286 001 


Begäran om remissvar/Redovisning av uppdrag 
"Utreda för- och nackdelar med att fr o m 2023 skapa 
en egen nämnd och förvaltning för verksamheterna 
arbetsmarknad, försörjning, vuxenutbildning och SFI". 
Förslag. 


 


Sammanfattning  


Kommunfullmäktige beslutade i verksamhetsplan för 2022 att ”Utreda för- 


och nackdelar med att fr o m 2023 skapa en egen nämnd och förvaltning för 


verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, vuxenutbildning och SFI. 


Presenteras till KS senast juni 2022.”  


 


Enligt utredaren har tolkning av uppdraget skett i samråd med 


kommundirektör och kommunstyrelsens ordförande. Avstämning under 


utredningsarbetet har skett med kommundirektör och förvaltningscheferna 


för socialförvaltningen respektive utbildningsförvaltningen. Utredningen 


inriktar sig på att belysa för- och nackdelar enligt uppdraget. Således 


presenteras inte slutsatser och förslag till beslut om åtgärder. 


 


Kommunstyrelsen beslutade att sända utredningen ”För- och nackdelar med 


att fr o m 2023 skapa en egen nämnd och förvaltning för verksamheterna 


arbetsmarknad, försörjning och vuxenutbildning inklusive SFI.” På remiss 


till utbildningsnämnden och socialnämnden med sista svarsdag 2022-08-31. 


Remissvaren ska även skickas till budgetberedningen. 


 


Utbildningsförvaltningen har varit delaktig i utredningen genom att berörda 


chefer har blivit intervjuade och besvarat en enkät.  


      


Bedömning 


Som utredaren slår fast presenteras inga slutsatser och förslag till åtgärder i 


den rapport som tagits fram. Utbildningsförvaltningens bedömning är att det 


inte går att ta några beslut om nya nämnd och förvaltning endast på 


innehållet i utredningen. Detta då den inte klargör på djupet vilka 


konsekvenser och eventuella vinster som bildandet av en egen nämnd och 


förvaltning skulle medföra. Det finns inga risk- och konsekvensanalyser och 


beskrivningar hur en sådan förändring skulle påverka nuvarande 


förvaltningar och nämnder gällande ekonomi, personal, organisation och 


målgrupper.  







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


30(50) 
2022-08-18  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


 


Utbildningsförvaltningen konstaterar avsaknaden av ett tydligt syfte och mål 


med utredningen. Syfte och mål lyfts också fram av utredaren som viktiga 


delar inför ett eventuellt beslut. Om det finns förväntningar på resultat och 


effekter som inte nuvarande organisationer kan uppnå bör det lyftas fram 


men det går inte att utläsa. Likaså om det finns problemområden som inte 


kan hanteras av nuvarande organisation och som man önskar adressera 


tydligare och titta närmare på. Om så är fallet bör detta lyftas fram tydligt. 


Tyvärr skapar bristen på syfte och mål med utredningen av en eventuellt ny 


organisation flera frågor och orsakar spekulationer och oro i organisationen.  


 


Utbildningsförvaltningen gör bedömningen att utredningen skapar fler frågor 


än svar genom att inte belysa konsekvenser och effekter på djupet. 


Bedömningen är att utredningen inte kan eller bör var ett underlag för beslut 


då syfte och mål med utredningen och eventuell förändring av nämnder och 


förvaltningar saknas. Det finns inte heller några risk- och 


konsekvensanalyser gällande ekonomi, organisation och målgrupp. I 


utredningen nämns att 35 kommuner har valt att organisera sig på detta sätt 


och fyra lyfts fram som exempel. Frågan som utbildningsförvaltningen 


ställer sig är hur många kommuner, av Sveriges 290, som valt att inte 


organisera sig på detta sätt av olika anledningar. Hur bedömer de övriga 31 


kommunerna som valt att göra denna organisation att resultatet blivit.  


 


Sammanfattningsvis är utbildningsförvaltningens bedömning att utredningen 


som sagt skapar fler frågor än den ger svar på och att den inte kan ligga till 


grund för ett så stort ställningstagande i frågan om en egen förvaltning och 


nämnd. Ett naturligt steg är att först klargöra syftet. Om ett sådant syfte finns 


bör sedan en utredning genomföras som belyser samtliga aspekter och 


innehåller tydliga risker och konsekvenser samt vinster vid ett eventuellt 


skapande av en egen nämnd och förvaltning. Detta lyfter också utredaren 


fram i sin utredning: 


 


Vid beslut om organisationsförändring krävs i sedvanlig ordning en plan för 


genomförande och konsekvens- och riskbedömning. Vidare är det viktigt att 


inför eventuellt beslut om organisationsförändring i Ronneby tydligt 


beskriva syfte och mål med nämnd- och organisationsstruktur. Erfarenheter 


från referenskommunerna visar på värdet av både för verksamhetsområdena 


gemensam organisation och tydliga uppdrag. 


      


Förslag till beslut 


Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden anta följande 


yttrande: 
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Rapporten lyfter endast fram för- och nackdelar med att skapa en egen 


nämnd och förvaltning för verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, 


vuxenutbildning och SFI baserat på ett förhållandevis tunt underlag. Det 


saknas beskrivning av risker och konsekvenser gällande ekonomi, 


organisation, personal och målgrupper samt ett syfte och mål med en 


eventuell omorganisation. Det bör förtydligas och tas fram innan beslut 


fattas i frågan. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Malin 


Norfall (S) och Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till föreliggande förslag till 


yttrande, med tillägget att det expedieras till Kommunstyrelsen och 


kommande Budgetberedning. 


Nämndsledamot Malin Norfall (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden bifallit 


tjänsteförslaget. 


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden ställer sig bakom föreliggande förslag till yttrande: 


Rapporten lyfter endast fram för- och nackdelar med att skapa en egen 


nämnd och förvaltning för verksamheterna arbetsmarknad, försörjning, 


vuxenutbildning och SFI baserat på ett förhållandevis tunt underlag.  


Det saknas beskrivning av risker och konsekvenser gällande ekonomi, 


organisation, personal och målgrupper samt ett syfte och mål med en 


eventuell omorganisation. Det bör förtydligas och tas fram innan beslut 


fattas i frågan. 


________________ 
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Exp: 


Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Cathrine Persson Lundgren, utredare 
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§ 135 Dnr 2022-000279 020 


Återrapportering antal medarbetare per chef. 
Redovisning. 


 


Sammanfattning  


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ger ett uppdrag till utbildningsförvaltningen 


att inge återrapportering till utbildningsnämnden den 19 maj gällande antal 


medarbetare per rektor och chef inom verksamhetsområdena.  


      


Bedömning 


  


Antal medarbetare per rektor/chef 


rektor/chef stöd enhet 


antal 


medarbetare 


Förskola       


Annica Karlsson  


Skogsgården (Björken), Skogsgläntan och 


Älgbackens förskola 36 


Åsa Isokoski 


1 spec.pedagog 


ledningsstöd 


100% 


Fridhem, Parkdala, Ekorren och Tallens 


förskola (Tallen har barnomsorg på 


obekväm arbetstid). Pågående byggnation 


av Persborgs förskola. 48 


Jessica Wedin  


Saltkråkan, Saxemara, Savannen och 


Galaxens förskola 35 


Pernilla Eskilsson  


Espedalens, Hjorthöjden och Villa 


Villekullas förskola 33 


Thomas Masseck 2 spec.pedagoger 


Backaryd, Centrum, Eringsboda och 


Hallabro förskola 33 


Anette Sandén  Hulta, Junibacken och Myrans förskola 42 


Ulrika Björkblom  


Gullvivan, Mumindalen och 


Solvändans förskola 37 


Rekrytering 2 spec.pedagoger 


Backsippan, Nyponhuset och 


Prästgårdens förskola 35 
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Grundskola        


Nina Grüner 


 


ledningsstöd 15% 


Backaryd, Eringsboda 


och Hallabroskolan 63 


Martin Sonesson 


 


bitr rektor 100 % 


Hobyskolan och 


Saxemaraskolan 72 


Rickard 


Andersson 


 bitr rektor 50 % 


(from aug 2022) 


Listerbyskolan och 


Johannishusskolan 70 


Malin Holm  
 Espedalsskolan 49 


Camilla Radovan 


 


 


Parkdalaskolan åk 4-6, 


AST.  26 


Ulrika Lundin  bitr rektor 100 % Parkdalaskolan åk 7-9.  70 


Gaca Radetinac  bitr rektor 100 % Fredriksbergsskolan 70 


Anette Pfeifer 


 


 


Grundsärskola med 


träningsskola 55 


Marie Ekvall  ledningsstöd 75% Kallingeskolan 7-9 70 


Maria Fredin  bitr rektor 60 % Kallingeskolan f-6, AST 49 


Karolina 


Gustafsson  Slättagårdsskolan 49 


 
 


   
Gymnasie- och 


vuxenutbildningen      


Emilia Jirle  
 GHK 1 36 


Ulf Nilsson  
 GHK 2 39 


Anna Isaksson 


 


 


GHK 3 (IM, Crea Diem, 


KAA 42 


 
 Magnus Magnusson  


GHK 4 (flygteknisk 


utbildning) 25 


Boel Forslund 


 


 


Blekinge 


Naturbruksgymnasium 29 


Monica Boje  
 Gymnasiesärskola 25 


Johanna Månsson 


 


 


VUX 1 (SFI, grundläggande 


vuxenutbildning 29 


Lisa Hjelm 


 


 


VUX 2 (gymnasial 


vuxenutbildning inkl 


yrkesutbildning, särskild 


utbildning för vuxna) 22 


Henrik Lövgren  


 


 


Blekinge Integrations- och 


utbildningscenter 42 


Bo Börjesson 


 


 


Driftenheten Blekinge 


Naturbruksgymnasium 8+6 
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Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Malin Norfall (S), 


Lars Sager (M), Lars-Olof Wretling (L) och Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


     


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Charlotte Kansikas, verksamhetschef Grundskola 


Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef Förskola 


Ronny Mattsson, verksamhetschef Gymnasiet  
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§ 136 Dnr 2022-000244 880 


Uppföljning åtgärder skolbibliotek. 


 


Sammanfattning  


Under utbildningsnämndens möte 2022-05-19 fick utbildningsförvaltningen i 


uppdrag att återkomma med en uppföljning av de åtgärder som beslutades i 


samband med Skolinspektionens tillsyn 2018: ”Beslut för förskoleklass och 


grundskola efter tillsyn i Ronneby kommun”. 


 


I samband med den tillsynen konstaterade Skolinspektionen att: 


 


 Ronneby kommun inte uppfyller författningskraven avseende att: 


Huvudmannen ser till att det på grundskoleenheterna finns tillgång till 


skolbibliotek, som kan användas för att stödja elevernas lärande och 


utveckling. (2 kap. 36 § skollagen; Lgr 11, 2 Övergripande mål och 


riktlinjer, 2.8 Rektorns ansvar) 


 


Ronneby kommun ålades därför att: 


 


 Säkerställa att det på samtliga av huvudmannens grundskoleenheter finns 


tillgång till skolbibliotek, som kan användas för att stödja elevernas lärande 


och utveckling. 


 


I svaret till Skolinspektionen redogjorde Ronneby kommun för vilka 


åtgärder man ämnade vidta för att komma till rätta med de identifierade 


bristerna. De åtgärder som då planerades redovisas nedan, såsom de 


utrycktes i svaret till Skolinspektionen. 


 


Under rubriken ”status 2022” redogörs därefter hur långt kommunen har 


kommit med genomförandet av åtgärderna. 


    


Bedömning 


   


ÅTGÄRD BESKRIVNING STATUS 2022 


Skapa skolbibliotek Inrätta skolbibliotek på 


Espedalsskolan 


Genomfört 


Möte med 


bibliotekschef 


Föra diskussion kring avtal mellan 


folkbiblioteket och skolbiblioteken 


Genomfört 
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Kartläggning inköp En inköpslista på exakt vilken 


litteratur, vilka hyllor m.m. som ska 


köpas in när medel beslutas upprättas 


per enhet 


Genomfört 


Medel äskade i 


budget 


Utifrån ett behov som 


Skolinspektionen belyst är medel 


äskade i budget 2019 


Medel äskades 


men äskandet 


gick inte igenom. 


Finansieringen 


kunde det året 


lösas med 


statsbidraget 


”Likvärdig 


skola”  


Skapa skolbibliotek Saxemara skola, Eringsboda skola. 


Diskussioner pågår kring hur man 


kan skapa utrymme. Lokalbrist. 


Genomfört 


Avtal med 


folkbiblioteket 


Skriva avtal under hösten Ej genomfört 


Biblioteksansvarig Under höstterminen utser rektor en 


person som ansvarig för 


skolbibliotek på sin enhet. Inledande 


diskussioner har förts i 


rektorsgruppen kan se ut, vad som 


ingår. 


Genomfört 


Öronmärkta pengar Varje läsår ska det finnas öronmärkta 


pengar till biblioteksböcker i varje 


enhets budget, 100 kronor per elev 


och läsår. 


Ej genomfört, 


men ett äskande 


finns till budget 


2023 


Biblioteksnätverk En gång per termin samlas samtliga 


biblioteksansvariga för att få input 


kring biblioteksfrågor och få stöd av 


arbetet med skolbiblioteket av våra 


bibliotekarier i kommunen. 


Genomfört 


Skolbibliotekarie Behovet av en bibliotekarie per 


område är identifierat och medel för 


utökning är äskad i budget. 


Rekrytering kan påbörjas efter 


beslut. 


Genomfört 
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Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen gällande uppföljning av 


åtgärder skolbibliotek till protokollet. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Malin Norfall (S). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden tar informationen gällande uppföljning av åtgärder 


skolbibliotek till protokollet. 


________________ 


 


 


Exp: 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


39(50) 
2022-08-18  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 137 Dnr 2022-000257 001 


Information från MSB angående Vägledning för 
krigsorganisation och krigsplacering. 


 


Sammanfattning  


På nämndsordförandens uppdrag har utbildningsnämndens ledamöter 


tillställts information angående krigsorganisation.  


Tidigare information har även hållits i kommunstyrelsen.  


Fortlöpande information kommer att ske bl a gällande krigsplacering. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


Exp: 


Roland Edvinsson, Säkerhetsskyddschef 


Per Drysén, Kris- och beredskapshandläggare 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 138 Dnr 2022-000036 012 


Årshjul - Utbildningsnämnden 2022. 


 


Sammanfattning  


Årshjulet, som reviderats i vissa delar, kommenterades. Anteckning om att 


redovisning av trygghetsskapande åtgärder sker i maj resp september månad.   


Tidigare noterad information från CURA i april, sker under delgivning 


dagens nämndsprotokoll, beroende på eftersläpning av inkommande 


protokoll från CURA.   


Bedömning 


Lägesrapport Grundskola (elevutveckling) avvaktas september månads 


utbildningsnämnd. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 139 Dnr 2022-000025 627 


Statistik från IFO - UN. 


 


Sammanfattning  


Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 


orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S) 


och Lars Sager (M). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Ann-Christine Berg, IFO 
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§ 140 Dnr 2022-000027 602 


Kurser och konferenser augusti 2022 


 


Sammanfattning  


Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 


nämndssammanträde. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Lars Sager (M) 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 141 Dnr 2022-000028 600 


Aktuellt i verksamheten augusti 2022 


 


Sammanfattning  


  


o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för, på uppdrag av 


nämndsordföranden, interna statistikuppgifter avseende betyg år 9 


behöriga till gymnasiets yrkesprogram. Antal behöriga elever har ökat 


något men svårt bedöma fullt ut innan riksstatistik tagits fram. 


Behöriga till yrkesprogram:  


 Årskurs 9 Snäckebacksskolan (80% 


 Årskurs 9 Kallingeskolan (70%) 


 


Andel elever som får betyg i samtliga ämnen är lågt; 


Snäckebacksskolan(60%), Kallingeskolan (50%) 


Andel elever Svenska som andraspråk är lägre än andel elever som får 


betyg i Matematik och Svenska. 


 Svenska (ca 80-90%) 


 SvA 2 (ca 60%) 


 


Meritvärdet för avgångseleverna från gymnasieskolan verkar ha sjunkit 


något jämfört med 2021 men väldigt marginellt. Det är först senare i höst 


som vi kan kvalitetssäkra statistiken.  


 


Mycket insatser och åtgärder av olika karaktär sätts in i grundskolan för 


att komma tillrätta med problematiken. 


Förvaltningschefen är tydlig med att det jämfört med föreg år har skett en 


avsevärd förbättring av andelen behöriga elever (om man enbart ser till 


de skolor som jämförs inom Ronneby kommun). 


 


o Avslutningsvis informerade förvaltningschefen kring lovskola och extra 


studietid för elever. Det kommer medföra ökade kostnader för 


förvaltningen då det är en lagändring från och med 1 juli 2022. 
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Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e  vice ordf Silke Jacob (C), 


nämndsledamot Rune Kronkvist (S) 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden beslutat att 


informationen tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 142 Dnr 2022-000029 002 


Delegationer UN augusti 2022 


 


Sammanfattning  


Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-05-01--2022-


07-07, samt delegationsbeslut över skolskjutsärenden tagna 2022-05-11—


2022-07-29 har delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 


      


Bedömning 


 


Avstängning av barnomsorgsplatser, attesträtt, avtal interkommunal 


ersättning och avslagsbeslut avseende tilläggsbelopp (friskolor) 


kommenterades. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten    
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§ 143 Dnr 2022-000030 000 


Delgivningar UN augusti 2022 


 


Sammanfattning  


 


 2021.66-214 


Protokollsutdrag från Kommunstyrelsen 2022-06-07 (KS §175:2022): 
”Detaljplan för del av Hjortsberga 4:73 (södra Johannishus) antagande”. 


 


 2021.99-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning för special-


pedagogik för 2021. 


 


 2021.102-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för stärkt likvärdighet och 


kunskapsutveckling för 2021. 


 


 2021.257-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för gymnasial lärlingsutbildning och 


lärlingsliknade utbildning på introduktionsprogram för 2021 


 


 2021.305-600 


Protokollsutdrag från Miljö- och byggnadsförvaltningen; 2022-06-29,  


§ 554:2022 ”SLUTBESKED – Bygglov för förrådsbyggnad Älgbacken 4, 


Ronneby”. 


 


 2021.324-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning av förskollärare för 


2021. 


 


 


 2021.344-047 
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Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för anställning av lärarassistenter för 


2022. 


 2021.356-617 


Protokollsutdrag från Personalutskottet 2022-06-13, PU §25:2022, 


Stadshuset,  Ronneby Kommun: ” Remiss från utbildningsnämnden –Hur 


höja attraktiviteten och underlätta rekrytering av skolpsykolog”. 


 


 2021.432-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för höjda löner till lärare och vissa 


andra personalkategorier för 2021/2022. 


 


 2022.109-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för omsorg under tid då förskola 


eller fritidshem inter erbjuds för 2022. 


 2022.26-602 


Protokoll från CURA Individutveckling, 2022-02-03, Ronneby kommun. 


 


 2022.110-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för behörighetsgivande utbildning 


för lärare i yrkesämnen för 2022. 


      


Bedömning 


Inkomna beslut avseende statsbidrag, protokoll från CURA samt detaljplan 


Hjortsberga Södra Johannishus VoO kommenterades. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacov (C), 


nämndsledamot Lars-Olof Wretling. 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll. 
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Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll. 


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 144 Dnr 2022-000031 600 


Övrigt Utbildningsnämnden augusti 2022 


 


Sammanfattning  


 


o Nämndsordförande Åsa Evaldsson (M) informerade kring uppstarten av 


Yrkeshögskolan Flygteknik. Ett högt söktryck med i nuläget 59 behöriga 


sökande från hela landet. Vid Flygteknik finns 20 platser. 


o Hittills uppges ca 35-40 elever i varierande åldrar från Ukraina finnas i 


Ronneby kommuns skolor. Rådande situation i Ukraina avvaktas. 


o Vidare informerade nämndsordföranden kring ”Politik-Skola-Val”. 


Alla partier som finns representerade i Kommunfullmäktige behandlas 


lika. Datum för inbjudan till Gymnasieskola Knut Hahn, där 


ungdomsförbunden får var sitt bord tilldelat i anslutning till entrén, för 


att eleverna härigenom ska ges möjlighet ställa frågor och diskutera med 


de politiska partierna. 


Nämndsordföranden har fått synpunkter från medborgare att personal på 


en skola har haft kläder med politisk logotype. 


o Nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) lyfte tidigare taget beslut i 


nämnden om att frångå sammanträden i Ronnebysalen till förmån för 


Kallingesalen. Med anledning av den på nytt ökande Coronan uppmanar 


nämndsordföranden om en återgång till Ronnebysalen inför kommande 


valrörelse. Under augusti månad väntas nya vaccinationer bli aktuellt. 


 


Utbildningsnämnden kommer efter diskussion att fortsatt sammanträda i 


Kallingesalen, bortsett från september och november månad 2022 då 


Ronnebysalen är bokad 


 


o Fråga gällande om frukt ska medtas av elever eller tillhandahållas av 


skolan lyftes till diskussion. Vad gäller förskolan regleras detta i de av 


utbildningsnämnden beslutade gemensamma riktlinjerna.  


Enligt styrdokumenten skall skolan vara avgiftsfri. 
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Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Tony Holgersson 


(SD), Tim Aulin (SD) och Malin Norfall (S). 


 


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 


 


 






	



